



**NEW BRUNSWICK  
REGULATION 2023-14**

under the

**PROVINCIAL COURT ACT  
(O.C. 2023-46)**

*Filed March 23, 2023*

**1** *Section 4 of New Brunswick Regulation 84-104 under the Provincial Court Act is repealed and the following is substituted:*

**4(1)** A judge appointed under subsection 2(1) of the Act shall file the medical certificate referred to in paragraph 16(b) of the Act with the Minister within 30 days of being appointed.

**4(2)** The certificate shall be that of a medical doctor certifying that the judge is physically fit and mentally fit to carry out the normal functions of their office.

**2** *Section 21 of the Regulation is amended by striking out “immediately prior to his appointment to the office has accumulated vacation, sick leave and service credits while employed by the Province shall have those benefits transferred to his credit” and substituting “immediately before their appointment to the office has accumulated sick leave and service credits while employed by the Province shall have those benefits transferred to the credit of the judge”.*

**RÈGLEMENT DU  
NOUVEAU-BRUNSWICK 2023-14**

pris en vertu de la

**LOI SUR LA COUR PROVINCIALE  
(D.C. 2023-46)**

*Déposé le 23 mars 2023*

**1** *L'article 4 du Règlement du Nouveau-Brunswick 84-104 pris en vertu de la Loi sur la Cour provinciale est abrogé et remplacé par ce qui suit :*

**4(1)** Chaque juge nommé en vertu du paragraphe 2(1) de la loi dépose auprès du Ministre, dans les trente jours de sa nomination, le certificat médical prévu à l'alinéa 16b) de la loi.

**4(2)** Le certificat est établi par un médecin et atteste que le juge est physiquement et mentalement capable d'exercer les fonctions normales de sa charge.

**2** *L'article 21 du Règlement est modifié par la suppression de « les congés annuels, congés de maladie et périodes de service accumulés par toute personne pendant qu'elle était employée par la province, jusqu'au moment de sa nomination à titre de juge, doivent être transférés à son crédit » et son remplacement par « les congés de maladie et les périodes de service accumulés par toute personne pendant qu'elle était employée par la province, jusqu'au moment de sa nomination à titre de juge, sont transférés à son crédit ».*